
Til ministeriet 
 
Undertegnede sekretær i Herlevhuse, en boligafdeling under Samvirkende Boligselskaber, 
administreret af KAB, 
anmoder om svar på følgende spørgsmål: 
 
Skal boligafdelingen udsende nye papirudgaver af 
Husorden, Råderetskatalog, Vedligeholdelsesreglementer mm, når der sker selv de(n) 
mindste ændring(er)? 
 
Eller kan elektroniske udgaver på vores hjemmeside, Herlevhuse.dk, godkendes 
hvis det fremgår af et afdelingsmødes skriftlige referat udsendt til alle beboere, hvilke 
ændringer der er foretaget,  
og at papirudgaver kan rekvireres på ejendomskontoret? 
 
Med venlig hilsen 
Frede Ravn 
Sekretær 
Herlevhuse 


